
 

 

                                

                           Årsmøde 19 – 01- 2021. 

                            Bestyrelsens beretning.   

 

 

Der er ikke så meget at skrive om, i bestyrelsens 

beretning, det blev en Corona år. Men lidt er der da. 

 

Vi har fået bygget 5 nye carporte. 

På begyndt med at lave græsplæne til vild natur, med blomster og 2 

frugttræer, bag nr. 23. 

Vi har fået ny rengøringsselskab til rengøring af trapper, de vil blive vasket 

2 gange årligt, så er der nogle af lejerne der selv tager en tjans med at 

gøre svalegang og trappegang ren en gang imellem, det er godt at se, vi 

syntes at vores lejer er god til at holde det pæn og opryddeligt omkring 

vores boliger, det er dejligt at se. 

Vi har fået sat noget bøgepur mellem nr. 19 og 23, det tror vi bliver pænt 

når det gror til, det er gjort for at komme af med de små stumper 

græsplæner som er meget tidskrævende at klippe med klippemaskinerne. 

 

 



 

 

 

 

 

Hvis vi ser tilbage de sidste 5 år har vi fået meget som har forbedret 

vores afd. 725-0. 

1) Vi fik nedgravet moloker til affaldssortering, som giver en 

besparelse til afd. 725-0 

2) Vi fik 6 carporte. 

3) Lysthus (generatoren) med 3 bordebænke sæt. 

4) Vinduer i lysthuset (som ikke var der fra starten) 

5) Led lys i opgangene og svalegangene (også en besparelse) 

6) Sensor til lyset i opgang og svalegang. 

7) Porte i cykel skurene med kode og lås. 

8) Af mærkning af P pladserne med blanke søm. 

9) Nyt låsesystem ved gæsteværelserne digital med kode. 

10) Læ skærm af glas ved den store altan på 2.sal i nr 17. 

11) Ophæng til rep. af cykler i kælderen i nr. 19.  

 

 

 

 

 


